

《单词百科:guidebooks是什么意思?guidebooks怎么发音?guidebooks的解释和用法》

英语单词guidebooks是什么意思?guidebooks怎么读?guidebooks怎么发音?简答网为您整理了guidebooks的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



guidebooks怎么读

guidebooks的读音: [' a db ks]

guidebooks的意思

1、n.旅行指南(guidebook的名词复数);

guidebooks的双语例句

1、The tourists stepped out of the coach , armed to the teeth with cameras, binoculars, and guidebooks.

旅客们从旅游车里出来, 人人都带着照相机、 望远镜, 还有导游书.

2、 This status should be defined by Park Management Plans, climbing guidebooks or local best practice.

其标准须以公园管理计画、 指导手册、 或本地最佳实例为依据.

3、 So you don't check off animals or the sights marked in guidebooks as " highlights. "

因此你不必核对动物或在被称作 “ 聚焦 ” 的导游书上做标记.

4、 Santa Maria di Castellabate is barely mentioned in guidebooks; therein lies its charm.

卡斯特拉巴泰的圣玛丽亚在旅行指南里鲜有被提及 , 而它的魅力正在于此.

5、 We're going to make more maps, guidebooks and postcards.

我们将生产更多的地图、 导游手册和明信片.

6、 To Samantha : 'Is your vagina listed in New York City guidebooks?

你的生殖器官是不是登录在纽约市区的电话簿上?

7、 The little I knew had been gleaned from guidebooks and the Internet.

我知道的少数情报都是从旅游书和网路上收集来的.

8、 The company no longer sends guidebooks out directly to customers.

该公司不再直接向顾客发送指南.

9、 This means no more stationary navigation applications, paper maps or guidebooks!

这意味着你不再需要任何静止的导航程序, 纸质地图或者指南!

10、 The institute also provides employee workbooks, trainer's guidebooks, and aircraft service guides.

备有员工工作手册、 教练指导手册和飞机服务指南.

11、 Furthermore, he is armed with pamphlets, maps, and weighty guidebooks.

还有他配备著许多小册子、 地图和重重的导游书.

12、This tradition goes totally unacknowledged in official guidebooks.

这种传统在正式的指导手册中根本未得到承认。

13、Please bring me those guidebooks.

请把那些手册带给我。

14、If you don't want to buy one, just look through the guidebooks in a store.

如果不想花钱买书，在书店里翻一翻也可以。

以上是简答网为您整理的guidebooks怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/guidebooks>

